



Ember Conway

YOUTH IN CARE ALUMNI REPRESENTATIVE, BOYLE STREET COMMUNITY SERVICES

Ember Conway is a youth in care alumni representative of Boyle Street Community Services, a community-based organization that supports individuals and families who are experiencing homelessness and poverty in Edmonton. In her role at Boyle Street, Ember is a lived experience advocate who provides peer support and resource navigation to youth in care served by the organization, and works with her peers to develop solutions and advocate for systemic change in Alberta. She has also recently completed a Diploma in Social Work, and is currently doing a practicum at a provincial Member of the Legislative Assembly (MLA) office.

In her role on the National Council of Youth in Care Advocates (NCYICA), Ember brings her lived experience as an alumni from care, and is driven by the chance to contribute to the betterment of all youth in care across Canada and to center voices that are often ignored or silenced in policy making decisions.

 "I am inspired to see movement towards better futures for youth in and from care, and am excited to collaborate alongside other advocates to push governments to implement meaningful changes."

Outside of work, Ember enjoys spending time with her cat, Lulu, painting, bird watching, attending car shows, and playing video games.



Ember Conway

REPRÉSENTANTE ET ANCIENNE JEUNE PRISE EN CHARGE, BOYLE STREET COMMUNITY SERVICES

Ember Conway est une ancienne jeune pris en charge et représentante de Boyle Street Community Services, un organisme communautaire qui soutient les personnes et les familles en situation d'itinérance et de pauvreté à Edmonton. Dans le cadre de ses fonctions chez Boyle Street, Ember est une défenseure qui s'appuie sur son expérience vécue pour offrir du soutien par les pairs et orienter les jeunes pris en charge servis par l'organisation vers les ressources appropriées. Elle travaille également avec ses pairs pour développer des solutions et plaider en faveur d'un changement systémique en Alberta. Elle a également récemment obtenu un diplôme en travail social et effectue actuellement un stage dans le bureau d'un député provincial.

Dans son au sein du Conseil national des défenseurs des jeunes pris en charge (CNDJPEC), Ember met à profit son expérience personnelle d'ancienne placée et est motivée par la volonté de contribuer à l'amélioration du sort de tous les jeunes pris en charge au Canada et de donner la parole à ceux qui sont souvent ignorés ou réduits au silence dans les décisions politiques.

“Je suis inspirée par les progrès réalisés en faveur d'un avenir meilleur pour les jeunes et anciens pris en charge, et je suis enthousiaste à l'idée de collaborer avec d'autres défenseurs pour inciter les gouvernements à mettre en œuvre des changements significatifs.”

En dehors du travail, Ember aime passer du temps avec son chat, Lulu, peindre, observer les oiseaux, assister à des expositions de voitures et jouer aux jeux vidéo.